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Gdańsk, 21.12.2020 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XV SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XV sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:00 w poniedziałek 

21.12.2020 r. Sesja odbywała się w zdalnym trybie, z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (aplikacja Microsoft Teams) z powodu konieczności 

zachowania środków bezpieczeństwa związanych z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XV sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz po sprawdzeniu kworum stwierdził ich prawomocność. 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XV sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Radna Halina Wojnicz zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Dyskusja w sprawie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

na obszarze dzielnicy Piecki-Migowo”, który szczegółowo opisała w mailu 

z dnia 17.12.2020 r. do Przewodniczącego Rady Dzielnicy. Powiedziała, że prosi 

o omówienie tego tematu w wolnych wnioskach oraz o zamieszczenie go 

w porządku obrad kolejnej sesji. 

4.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że na poprzedniej sesji była podjęta uchwała, która w jednym z paragrafów 

przypominała o priorytetowych obszarach, dla których konieczne jest sporządzenie 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Dodał, że przedstawi treść 

maila Radnej Haliny Wojnicz w pkt. „Komunikaty i wolne wnioski”, w związku 

z tym nie było potrzeby głosowania zmiany w porządku obrad. 

4.3. Przyjęto porządek obrad. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 1 

5. Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Radna Halina Wojnicz zgłosiła, że chce wycofać swój głos „za”, a wnieść głos 

„przeciw” do Uchwały Nr XIV/44/2020 z dnia 24.11.2020 r. w sprawie zasad 

i trybu funkcjonowania Konwentów makrodzielnicowych oraz zmian statutów 

dzielnic w Gdańsku (pkt. 15.2 protokołu z XIV sesji Rady Dzielnicy). 

5.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że nie widzi 

możliwości zmiany głosu, bo mogłoby to wpłynąć na ważność podjętej uchwały. 

Dodał, że potraktuje wniosek Radnej Haliny Wojnicz jako oświadczenie, które 

będzie zapisane w protokole z niniejszej sesji. 

5.3. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że na jednej z poprzednich sesji podobny 

wniosek zgłosiły Radne Beata Kochanowska i Aneta Kramek, i wtedy 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski taki wniosek uwzględnił. 
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5.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski wyjaśnił, że poprzedni 

wniosek dotyczył zweryfikowania błędnie zapisanych głosów (a nie zmiany 

głosowania) w głosowaniu mailowym w sprawie przekazania rezerwy budżetowej 

na cele związane z epidemią koronawirusa COVID-19. Głosowanie nie dotyczyło 

żadnej uchwały, ani innego punktu sesji, tylko było zobowiązaniem Zarządu 

Dzielnicy do określonego działania. Wniosek o zweryfikowanie błędnie zapisanych 

głosów również został wyłącznie zapisany w formie oświadczenia w protokole. 

5.5. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że w Radzie Miasta 

Gdańska nie ma możliwości zmiany głosowania i dodał, że trzeba brać 

odpowiedzialność za swoje działania. 

5.6. Zatwierdzono protokół z XIV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik nie była obecna podczas głosowania. 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 2 

6. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr X/29/2020 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 27.02.2020 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2020. 

6.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił stan realizacji 

budżetu za rok 2020. Poinformował, ile wydano na projekty miękkie 

i inwestycyjne oraz jaka jest kwota niewykorzystanych środków. 

6.2. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że za dużo środków jest wydawanych 

na projekty miękkie. Wyraziła opinię, że więcej środków powinno być 

przeznaczanych na infrastrukturę. Dodała, że Rada Dzielnicy inwestuje w park 

Uphagenów, a na tym terenie znajdują się firmy prywatne, które również powinny 

dołożyć się do tego projektu. 

6.3. Radna Monika Matwiejszyn poparła opinię, że zbyt dużo środków wydawanych 

jest na projekty miękkie, szczególnie w czasie ograniczeń wynikających z epidemii 

koronawirusa. 

6.4. Radna Katarzyna Sulewska opowiedziała się za równowagą projektów miękkich 

i twardych. Dodała, że dobrym przykładem inwestycji w infrastrukturę jest park 

Uphagenów, natomiast złym przykładem realizacji tego typu projektów jest park 

kieszonkowy na polanie Magellana. 

6.5. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik powiedziała, że nie zgadza się 

na eliminację projektów miękkich. Podkreśliła, że w Domu Sąsiedzkim 

Piecki-Migowo są osoby zdrowe, a mieszkańcy potrzebują zajęć, które odbywają 

się z zachowaniem reżimu sanitarnego. 

6.6. Radna Halina Wojnicz odpowiedziała, że nie warto wydawać pieniędzy na zajęcia 

dla 4 osób. 

6.7. Radna Halina Gostomska powiedziała, że docenia działania Domu Sąsiedzkiego 

Piecki-Migowo, nawet jeśli dobro czyni się 1-2 osobom, to jest to dobre działanie.  

6.8. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak zaproponował, że można skonstruować 

ankietę (na wzór ankiety przygotowanej przez Radę Dzielnicy Osowa), 

aby mieszkańcy mogli wypowiedzieć się, które projekty są oceniane pozytywnie, 

a które negatywnie i realizacji jakiego typu projektów oczekują w kolejnych latach. 
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6.9. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że kwota 

niewykorzystanych środków za rok 2020, które będzie można odtworzyć w roku 

kolejnym na cel inwestycyjny to 181 656 zł. Wyjaśnił, że projekt uchwały 

ma zapisaną większą kwotę w pozycji „Rezerwa”, ponieważ zawiera ona również 

25 338 zł, które były przeznaczone zakup sprzętu medycznego dla gdańskich 

szpitali w ramach przeciwdziałania epidemii koronawirusa COVID-19. 

6.10. Podjęto Uchwałę Nr XV/45/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr X/29/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 27.02.2020 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2020. 

(10 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 3 

7. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

7.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że zostały 

ustawione nowe ławki na terenie dzielnicy oraz ławostoły na polanie Magellana 

zakupione z budżetu Rady Dzielnicy. Dodał, że Zarząd Dzielnicy w piśmie 

do Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni zawnioskował o utworzenie zatoczek 

postojowych przy ul. Myśliwskiej na wysokości budynku nr 45. 

7.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami dewelopera Hanza, którego tematem był wniosek 

firmy o możliwość czasowego zajęcia placu zabaw przy ul. Budapesztańskiej. 

Inwestor zaproponował odtworzenie placu zabaw po zakończeniu etapu prac 

budowlanych. Natomiast Radni Dzielnicy obecni na spotkaniu wskazali 

na konieczność utworzenia innego zastępczego placu zabaw przynajmniej na czas 

prac budowlanych. Problemem jest brak działki miejskiej w najbliższej okolicy, 

którą można by było wykorzystać na ten cel. Natomiast, wykorzystanie działki 

LWSM „Morena” wymagałoby zgody Spółdzielni. 

7.3. Radna Monika Matwiejszyn powiedziała, że odtworzenie placu zabaw 

to obowiązek dewelopera. Jeśli chce uzyskać zgodę na zajęcie tego terenu, to musi 

zobowiązać się do zrobienia czegoś więcej. 

7.4. Radny Ryszard Kłos powiedział, że również uczestniczył w spotkaniu 

z deweloperem. Poinformował, że Zarząd LWSM „Morena” bez zgody Walnego 

Zgromadzenia wydzierżawił deweloperowi część swojej działki przy planowanej 

inwestycji. Dodał, że Gdański Zarząd Dróg i Zieleni w piśmie do dewelopera 

informował, że do użyczenia terenu placu zabaw wymagana jest również zgoda 

Wydziału Skarbu Urzędu Miejskiego, a takiej zgody brakuje. 

7.5. Radna Olga Strojny powiedziała, że deweloper ma 2 wyjścia: albo wykorzystać 

działkę miejską, albo działkę LWSM „Morena”. 

7.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski wyraził zdanie, że nie można 

zgodzić się na czasowe zajęcie placu zabaw przez dewelopera, dopóki nie będzie 

wypracowane rozwiązanie korzystne dla mieszkańców. 

7.7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że Zarząd 

Dzielnicy podtrzyma negatywną odpowiedź na wniosek dewelopera. 
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8. Radni Aleksandra Kowalewska-Wójcik i Dariusz Wilczyński opuścili obrady 

o godz. 20:30, co miało wpływ na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

9. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo (cd.). 

9.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że należy 

w najbliższym czasie przystąpić do zbierania wniosków budżetowych na rok 2021, 

ponieważ im później będzie to zrobione, tym więcej wniosków nie będzie mogło 

być zrealizowanych ze względów formalnych. 

9.2. Radna Miasta Gdańska Anna Golędzinowska powiedziała, że cykl przetargów, 

terminy i procedury miejskie wymagają, aby wnioski inwestycyjne były złożone 

jak najszybciej na początku roku. 

9.3. Radna Monika Matwiejszyn zapytała, z czego wynikał wysoki koszt ławek 

zakupionych z budżetu Rady Dzielnicy, skoro w cenniku miejskim są one tańsze. 

9.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że koszt ławek 

był zbliżony do kwoty z cennika miejskiego, natomiast Gdański Zarząd Dróg 

i Zieleni doliczył również koszty utrzymania i opróżniania koszów na śmieci 

w kolejnych latach. 

9.5. Radna Monika Matwiejszyn zapytała, dlaczego na profilu Rady Dzielnicy 

na Facebooku są promowane cały czas te same osoby, nie ma informacji o innych 

projektach, np. realizowanych w Domu Sąsiedzkim Piecki-Migowo. 

9.6. Radny Grzegorz Giżewski odpowiedział, że jak tylko otrzymuje informacje 

o wydarzeniach i zajęciach odbywających się na dzielnicy, to umieszcza ją 

na profilu Rady Dzielnicy. Jako przykład podał ostatni post informujący 

o zajęciach w Domu Sąsiedzkim Piecki-Migowo. 

9.7. Radny Ryszard Kłos powiedział, że ankieta w sprawie budżetu Rady Dzielnicy 

pomoże w priorytetyzacji, w podejmowaniu kolejnych decyzji, ale dodał, 

że niezbędna jest również opinia Komisji Rewizyjnej, która wskaże, które projekty 

mogły być niedowartościowane, a gdzie było trwonienie pieniędzy. 

10. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego 2021. 

10.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił wygrane 

projekty dzielnicowe i ogólnomiejskie, które będą realizowane w ramach Budżetu 

Obywatelskiego 2021. 

11. Komunikaty i wolne wnioski. 

11.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odczytał treść maila 

z dnia 17.12.2020 r. od Radnej Haliny Wojnicz, w którym przedstawiła ona: 

a. problemy z inwestycją dewelopera Morena Euro Complex przy ul. Powstania 

Listopadowego (do pozwolenia na budowę zostały wpisane działki należące 

do LWSM „Morena”), 

b. potrzebę opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla całego obszaru działek przy ul. Powstania Listopadowego i również 

dla terenu Dworu i Parku Migowskiego przy ul. Myśliwskiej 40, 

c. protest przeciwko planom inwestycyjnym LWSM „Morena” na działkach 

nr 95/5 i 42/62 obręb 052, 

d. protest przeciwko projektowi utworzenia konwentów makrodzielnicowych 

i proponowanym zmianom w statutach dzielnic, 
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e. swoje pomysły na stworzenie większej możliwości pracy radnych dzielnicy, 

w tym przy opracowaniach miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, zwiększenie składu Komisji, w tym Komisji Rewizyjnej, 

podwojenie składu Zarządu Dzielnicy i jasne określenie jego kompetencji, 

wybrania Zastępców Przewodniczących Komisji, bo dotychczasowe 

ograniczania doprowadziły do sytuacji, że osoby z Zarządu Dzielnicy wraz 

z Domem Sąsiedzkim, bez wiedzy pozostałych Radnych i mieszkańców, mają 

jej zdaniem nieograniczone kompetencje, 

f. protest przeciwko dysponowaniu wielomilionowym majątkiem LWSM 

„Morena” bez uchwał Walnego Zgromadzenia, sprawy gruntów powinny być 

jawne dla mieszkańców, 

g. pytanie, dlaczego Rada Dzielnicy wydaje środki na malowanie prywatnej 

Przychodni „Morena” oraz urządzenie parku Uphagenów, skoro Dwór 

Uphagenów jest zasiedlony przez prywatne firmy, które nie dokładają się 

do tej inwestycji, 

h. wniosek o zaprojektowanie przestrzeni lokalnej, miejsca rekreacji 

i wypoczynku dla mieszkańców ul. Powstania Styczniowego, a także 

urządzenia wybiegu i toalety dla psów, np. na działkach nr 89 i 98 obręb 052. 

12. Radna Katarzyna Sulewska opuściła obrady o godz. 21:00, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

13. Komunikaty i wolne wnioski (cd.). 

13.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że 06.12.2020 r. odbyła się inauguracja dzielnicowej choinki, która stoi na rogu 

ul. Bulońskiej i Rakoczego. Dodał również, że w grudniu 2020 r. po gruntownym 

remoncie została otwarta Biblioteka Morenowa (filia nr 44 Wojewódzkiej 

i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Gdańsku). 

13.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że na ostatniej sesji Rady Miasta Gdańska zostały podjęte uchwały o przystąpieniu 

do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

dot. terenów dzielnicy Piecki-Migowo: „Piecki Migowo – rejon sądu przy ulicy 

Piekarniczej w mieście Gdańsku” oraz „Pieklisko rejon ulic Lema i Zielony Stok 

w mieście Gdańsku”. 

13.3. Radna Ewa Ostapska wyraziła swoją opinię na temat małego nagłośnienia 

działalności JadłoDzielnicy. 

13.4. Radna Halina Gostomska w imieniu Zespołu Charytatywnego przy parafii 

pw. Bożego Ciała w Gdańsku podziękowała Radzie Dzielnicy za współpracę 

w mijającym roku. Dodała, że obserwuje, że uruchomienie JadłoDzielnicy może 

mieć również złe skutki, prowadzić do bezczynności ludzkiej. 

13.5. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak odpowiedział, że JadłoDzielnica cieszy 

się dużym zainteresowaniem i informacja o niej jest propagowana przez różne 

kanały, plakaty znalazły się m.in. w wielu klatkach budynków LWSM „Morena”. 

Zachęcił wszystkich do informowania o tym projekcie, szczególnie osoby 

potrzebujące, do których dotrzeć jest najtrudniej. 
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14. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski złożył wszystkim życzenia 

świąteczne i noworoczne, odczytał życzenia od innych Radnych i po sprawdzeniu 

kworum zamknął obrady XV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 21:15. 

 

Załączniki: 

1. Zestawienie głosowań z XV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 

  



1 

 

Załącznik 

do Protokołu XV sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 21.12.2020 r. 

 

 

Zestawienie głosowań z XV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

1 2 3 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna nb. nb. nb. 

3. Giżewski Grzegorz za za za 

4. Gostomska Halina za za za 

5. Kłos Ryszard za za pr. 

6. Kochanowska Beata nb. nb. nb. 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra za nb. za 

8. Kozłowski Janusz nb. nb. nb. 

9. Kramek Aneta za za za 

10. Matwiejszyn Monika za za pr. 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa za za za 

14. Strojny Olga za za za 

15. Sulewska Katarzyna za za wst. 

16. Szajder Jadwiga za za za 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za za za 

19. Wilczyński Dariusz za za za 

20. Wojnicz Halina za za wst. 

21. Zakrzewski Mateusz za za za 

  za – głosy „za” 14 13 10 

  pr. – głosy „przeciw” 0 0 2 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 0 0 2 

  nb. – nieobecni 7 8 7 

 



2 

 

Lista głosowań wraz z punktem protokołu: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad (pkt. 4.3). 

2. Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (pkt. 5.6). 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr X/29/2020 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 27.02.2020 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2020 (pkt. 6.10). 


